
 T.C. 
 İSTANBUL 
 7. AĞIR CEZA MAHKEMESİ 
 
DURUŞMA TUTANAĞI 
DOSYA NO : 2012/264 Esas 
DURUŞMA TARİHİ : 27/03/2014 
 
BAŞKAN :  
ÜYE :  
ÜYE :  
CUMHURİYET  
SAVCISI :  
KATİP :  
 
 
Belirli gün ve saatte celse açıldı. 
Müştekiler vekilleri … ile müştekilerden … ile sanıklar müdafiileri Av. A. P., M. B. geldiler. 
Açık duruşmaya devam olundu. 
MÜŞTEKİ Ü. S.,  
MÜŞTEKİ S. F.,   
MÜŞTEKİ R. K.,  
MÜŞTEKİ A. H., 
MÜŞTEKİ E. B.,  
MÜŞTEKİ D. K.,  
MÜŞTEKİ A. Ö.,  
MÜŞTEKİ F. K.,  
MÜŞTEKİ V. S.,  
MÜŞTEKİ G. Y.,  
Görüntülü sistemde duruşmaya devam olundu. 
Müştekilere CMK 234 maddesindeki yasal hakları hatırlatıldı. 
MÜŞTEKİ Ü. S. ŞİKAYETİNDE: İstanbul 'dan çıkarken pasaport kontrollerimiz yapıldı ve gemiye 
bindik, Antalya 'dan diğer yolcuları da alarak yola çıktık, gemiye yapılan ilk saldırı iletişim ile 
yapılan saldırıydı, 30 'a yakın basın mensubu arkadaşlar vardı, çektiğimiz resimleri canlı yayın ile 
paylaşım sağlıyorduk, görüntülü sistem vardı, yolculuk boyunca bir çok farklı ülkelerde yayın 
bağlantısı yapıldı, saldırıdan önceki akşam saat 22:00-22:30 civarında sistemimizde bir arıza 
meydana geldi, açıkçası biz bunu bekliyorduk çünkü İsrail tarihten bu yana kadar neler yaptı hepsi 
ortada, bunu yaparken ele aldığı şekil de ortada, bizim yayınımızı kestiler, hemen gerekli 
bildirimleri yaptık Ulaştırma Bakanlığı dahil olmak üzere, oraya bağlı olarak çalışıyoruz sonuç 
olarak, bu yapılan Uluslararası alanda bir suç idi ve bunun ayrıca cezası vardır, kuvvetli olarak 
sinyal gönderdiler, o gün sabah kadar yayınımız devam etti, sabah namazı sıralarında saat 05:00 
'e yaklaşırken beklediğimiz müdahale yine geldi, ilk silah sesleri ile birlikte geminin en arka 
güvertesinde, bir kısım arkadaşlarımız da rejideydi, kurulmuş olan güvenlik kameraları da vardı, 
biz geminin her tarafını görmek adına geminin dört bir yanına güvenlik kameraları kurmuştuk, ilk 
silah sesi ile birlikte rejiden arkadaşlardan telsizden çığlık duyduk, geminin dört bir yanından 
zodyak botlarla geldiler, çok değişik silah sesleri ve bomba sesleri vardı, o an itibarı ile bizim 
yayınımız tekrar kesildi, aldığımız tedbirlerden biri işe yaradı, yedek frekansımız vardı, bizde 
yedek frekans üzerinden yayına başladık, o an yaptıklarını insanlar tarafından izlendiğini uzun bir 
süre fark edemediler, belli bir noktadan sonra insanların hayatını kurtaran bu canlı yayın oldu, 
aralarındaki konuşmalarda herkesi öldürmeyin, herşey yayınlanıyor, canlı yayını kesememişiz 
ifadeleri vardı, bunlar hem telsiz konuşmalarından hem de güvertedeki insanları katlederken 
israilli komutanlardan duyduğumuz şeylerdir, bütün saldırı süresince ben, İngiltere'den one tv, El 



cezire tv'den H. G., C. ve Ş. isimli muhabirler ile son ana kadar yayına devam ettik, bu yayınları 
ingilizce, türkçe ve arapça yapıyorduk, önümüzden çok sayıda yaralı ve hayatını kaybeden 
insanlar geçti, çalışma arkadaşım Cevdet 'i orda gördüm hayatını kaybetmişti, alnının ortasından 
tek kurşunla vurulmuştu, oradaki herkes şunu düşünüyordu, bunlar hepimizi öldürmeye gelmiş, 
ve onun endişesi vardı insanlarda, rejideki arkadaşlar telsizden benim kulağıma aktarıyorlardı, 
hayatını kaybeden en az 4 kişi olduğunu duydum, oradaki sistemimizi ilk gemiye girdikleri anda 
kırdılar, oradaki kameranı da vurmak istediler, çocuk kendisini çatıdan denize atarak kurtuldu, 
dikkatimi çeken çok sayıda Türkçe konuşan asker ve güvenlik görevlisi vardı, hem gemide esir 
alındığımızda, hem Aşlot limanına indiğimizde, hem hapishanede hem havaalanında, İstanbullu 
olduğunu, Yozgatlı olduğunu söyleyen, Türkiye 'nin çok yerinin memleketinden olduğunu 
söyleyen çok sayıda asker ve güvenlik görevlisi vardı, sadece adam öldürmediler, sadece 
sistemimizi kesmediler, resmen hırsızlık da yaptılar, cep telefonumuz, bilgisayarımız, cüzdanımız, 
para ve valizim komple alındı, o geminin üstünde kurduğumuz yayın sistemi çok pahalı bir yayın 
sistemiydi, beni gemide tutukladıktan sonra hemen alt kata götürdüler, Aşlot 'a yanaştıktan sonra 
gemiden çıkardıkları ilk malzemeler bizim yayın odamızda kaydettiğimiz harddiskler, uygulamayı 
çalıştırdığımız bilgisayarlar ve yayın sistemlerimiz oldu, bütün görüntüler ve deliller İsrail 'in 
elindedir, gemiden çıkardıkları ilk malzemeler bunlardır, görüntüleri mahkemenize göndersinler, 
bilirkişi tarafından incelensin, kimin suçlu olduğu kimin katil olduğu ve masum olduğu ortaya 
çıkacaktır, Aşlot limanına kadar olan eziyetler vs hepsini uzun olduğu için geçiyorum, 
tansiyonumu ölçtüler, 12-18 çıktı, müdahale edilmesi gereken bir durumdu, adrenalindir dediler, 
ardından sorgulamaya başladılar, çok güzel türkçe konuşan tercümanlar vardı, bana bakan genç 
bir arkadaş vardı, bana bu belgeleri hemen imzala dedi, bende bu belgelerde ne yazdığını 
bilmiyorum, sizi tanımıyorum dedim, biz sizin için buraya gönderildik dediler, R. S. isimli bir şahsın 
sahibi olduğu organizasyon tarafından tercümanlar getirilmiş, tercüman tarafından tehdit 
edildim, eğer bu belgeleri imzalamazsam hakkımda dava açılacağı, bir kaç sene mahkumiyetlere 
maruz kalacağım davalar olabileceği ifade edildi, en son sinirlendim, kendimi ingilizce olarak ifade 
ettim, tercüman istemiyorum, dedim, darp edildim, halen devam eden fizik tedavi görmekteyim, 
sağ omuzum hasar görmüş durumda, bu seyahatın akabinde şeker hastalığı başladı, beyin 
üzerinde yarattığı zararlar da vardır, gemide yaşadığımız şeyler işkence açısından bize yeterdi, 
ben sürekli dövülerek tutuklandım, hayatımda ilk defa ellerim arkadan kelepçelendi, dizime 
tekme atılarak yere oturtuldum, basın mensubu olsun ya da aktivist olsun, davranışlarda farklılık 
göremedik, herkese aynı sertlikle müdahale vardı, Aşlot 'ta bizi uzunca bir süre beklettikten sonra 
araçlara bindirdiler, araçlar buzhane gibiydi, yanımda T. isimli bir abi ile yan yanaydık, bana 
böbreklerim dondu yer değiştirelim dedi, cam kenarında oturuyordu, yer değiştik ve yan taraftan 
inanılmaz derecede soğuk hava üflüyordu, bizi Berşova hapishanesine götürdüler, uzun süre 
kalacakmışız gibi bir uygulama vardı, hücreye koydular, namaz kılınmasına ve insanların birbirleri 
ile konuşmasına izin vermediler, direnç gösterdikten sonra biraz tolerans gösterdiler, yatağa 
uzanıyordum, tam dalarken kapıyı vuruyorlardı, kaç kişisiniz, 4 kişi, tamam diyorlar gidiyorlar, 
gidiyorlar, her saat başı bu uygulama yapılıyordu, H. O. 'u sürekli sorguya alıyorlardı, orada 
bulunduğumuz süre içerisinde sürekli kavga çıkarmak adına güvenlik görevlileri bizlere küfür 
ediyordu, kaba davranışlarda bulunuyorlardı, gözümüzün önünde yabancı aktivistlerden 
hanımları dövdüler, kolunu bacağını kırdılar, çok şeye şahit oldum, bir kaç kişiyi bırakmak 
istemiyorlardı, bunlardan bir tanesi B. Y. 'dı, bu arada benim eşimde gemideydi, silahlı saldırı 
başladığı sırada ikimizde arka güvertedeydik, kurşunlar geçiyordu dört yandan, helalleştik ve 
ayrıldık, havaalanına kadar da bir daha onu görmedim, havaalanında tekrar karşılaştık, onunla 
birlikte ve bir kaç kişi ile birlikte herkes gidene kadar beklemeye karar verdik, B. Y., A. Ö. ve 3 
diğer arkadaşı arka taraftan Mossad ajanı olduğunu bildiğimiz kişilerce sorguya götürüldüler, gece 
saat 1 'e yaklaşıyordu uçağa bindiğimizde, bu insanlar onca saat sorgulandı, oradaki polis amirleri 
ile Mossad ajanlarının kavga ettiğini gördüm, uçağa binmek üzereydik, merdivenin iki tarafına 
askerler dizildi, bizi dövmek istiyorlardı belliydi, Allahtan ki o dönemki İsrail konsolosumuz, bazı 
milletvekillerinin müdahalesi ile askerler oradan ayrıldı biz anca uçağa binebildik, israil devleti 
tazminatı kabul etmiş ise suçunu da kabul etmiştir, sanıkların yakalama kararı ile yakalanması 



gerektiğini düşünüyorum, o kurşunları sıkan askerlerin de yargılanmasını talep ediyorum, 
şikayetçiyim, davaya katılmak istiyorum dedi. 
MÜŞTEKİ S. F. ŞİKAYETİNDE: Gazze 'ye yardım amacıyla giden Mavi Marmara gemisiyle gitmek 
için başvurdum, başvuru sonucunda gemiye bindim, 30 Mayıs gecesi saat 22:00 'den sonra israil 
gemileri uzaktan görünmeye başladı, saatler geçtikçe gemiler yaklaşmaya başladılar, bu süre 
içerisinde bizleri taciz ettiler, havadan insansız helikopterler geliyordu, saat 04:30 'a doğru 
gemiler iyice yaklaşmıştı, o esnada müslümanlar gemide namaz kılıyorlardı, o esnada 30-40 tane 
zodyak botu gemiye ateş ederek çıkmaya çalıştılar, yarım saat uğraştılar giremediler, bende bir 
kısım arkadaşlarla kaptan köşkündeydim, gemiye giremeyince helikopterle ateş ettiler, benimle 
beraber olan bir arkadaş kolundan ağır bir şekilde yaralandı, bu esnada bir tane israilli asker 
gemiye girdi biz onu etkisiz hale getirdik, bu sefer bomba atmaya başladılar, Cengiz Akyüz 
kardeşimiz bu esnada vurularak şehit edildi, benim yanımdaydı, bazı arkadaşlar alıp onu aşağıya 
indirdiler, bir israilli asker de tekrar önümüzde atılan bombalardan yararlanarak önümüze indi, 
onu da etkisiz hale getirdik, diğer arkadaşlar aşağıya indirdiler, bende korunmak için demirlere 
yaslandım, bu esnada şehit edilen gazeteci Cevdet fotoğraf çekiyordu, kendisine aşağı in 
vurulursun dedim, aşağıya indim, daha sonra vurularak şehit olduğunu duydum, üst güverteden 
israilli askerler bana ateş ederek beni sağ ayağımdan vurdular, ben yere düştüm, ayağım kanlar 
içerisindeydim, kan kaybettim, yaralı ayağım ile kaptan köşküne gitmeye çalıştım, kaptan köşküne 
gelince kan kaybından bayılacak hale gelmiştim, arkadaşlar beni aldılar, yaklaşık 1.5-2 saat sonra 
israil askerleri gemiyi ele geçirdiler, diğer yolcuların güverteye çıkmalarını ve sadece yaralıların 
kalmasını istediler, biz sadece yaralılar olarak kaldık, kar maskeli ve son derece teknolojik 
silahlarla donanımlı askerler vardı, yanlarında köpekler vardı, içeri girdiler, askerlerin hepsinin 
gözünde korku vardı, bizi teker teker çıkardılar, battaniyeye koyup üst güverteye çıkardılar, 
helikopterler gidip geliyordu, israilli bir asker silahını bize doğru tutmuş başımızın ucunda 
bekliyordu, sonra beni helikoptere bindirip Tel aviv 'de bir hastaneye götürdüler, arapça ya da 
ingilizce bilip bilmediğimi sordular, ben bilmediğimi söyledim o esnada bana bir iğne vurdular, 
kendime geldiğimde yanımda 5 arkadaş daha vardı yaralıydılar, üzerim soyulmuş çırılçıplaktı, 
bana bir elbise verdiler o elbiseyi giymek zorunda kaldım, Türkiye konsolsu geldi, bizimle 
ilgilendiler, israilli yetkililer haklarımızı söylediler ama hiçbir hakkımız yerine getirilmedi, akşam 
olduğunda beni ameliyathane ye götürdüler, narkoz verdiler ondan sonra ne oldu bilmiyorum, 
kendime geldiğimde bir odada buldum, yahudi hastalar da vardı, beni bir köşeye koymuşlardı, 15-
20 dakika sonra yukarıya çıkardılar, ertesi gün bizlere kelepçe vurdular, bir müddet sonra bu 
kelepçeler çıkardılar, 3. Gün bizi sorguya aldılar, kullandıkları ve ilk defa imal ettikleri kurşunların 
hepsini çıkarmışlar ve kapatmışlar, Türkiye 'den geldiğini söyleyen 2 tane tercüman vardı, son 
derece düzgün Türkçe konuşuyorlardı, bu esnada polisler geldi, yanlarında tercüman ile birlikte, 
polis sorgu için hazırlık yaparken, içeri 2 tane sivil birileri geldi, ellerinde bir fotoğraf vardı, 
hepimize dolaştırdı, tepki gösterdik, tepki görünce defolup gitti, israil polisi sen israile niye geldin 
dedi, ben gazze'ye gidiyorum, israile gelmedim dedi, beni silah zoruyla buraya getirdiler, 
tercüman bana yorum yaparak konuşmaktan rahatsız oldu dedi, sadece sorduğu sorulara cevap 
ver dedi, ikinci soru olarak sen israilli askerlerimizi dövmüşsün dedi, kameralardan tespit ettik 
dedi, ben böyle bir şey olmadığını söyledim, reddettim, akşam konsolos geldi tekrar, Türkiye 'den 
uçak ve helikopterlerin geldiğini ve bizi götüreceğini söylediler, bizi havaalanına getirdiler, oradan 
Ankara 'ya araştırma hastanesine getirdiler, tekrar ameliyat oldum, bir hafta hastanede kaldım, 
bir hafta sonucunda taburcu oldum, aradan bu  kadar zaman geçmesine rağmen hala ayağım o 5 
tane kurşun ile paramparça oldu, hala etkisini duyuyorum, bacağımı eskisi gibi kullanamıyorum, 
psikolojik olarak da bu olaydan etkilendim, eşyalarımın hiçbirisi, pasaport, kimlik, 1500 TL kadar 
param alındı, hiçbiri geri gelmedi, şikayetçiyim, davaya katılmak istiyorum dedi. 
Müdahiller Ö. Ş. E. ve A. E. vekili av. M. D. 'ın talebi üzerine müştekiden soruldu: Ben 
yaralandığım için elbiselerimi çıkarmışlardı, ondan sonrasını bilmiyorum, bana ait özel eşyaların 
hiçbirisi gelmedi, çantamın içerisinde kuran-ı kerim olmasıdır, beni en çok rahatsız eden onların 
pis ellerine bunun geçmesidir, dedi. 



Bir kısım müdahiller vekili av. Y. Ş. 'nın talebi üzerine müştekiden soruldu: Yakın mesafeden üst 
kata çıkan merdiven vardı, oradan israilli bir asker oradan ateş ederek Cengiz Akyüz 'ü vurdu, 
tahminen 2 metre vardır, çok yakın bir mesafeydi, gece olduğu için tam olarak bilemeyeceğim, 
dedi. 
MÜŞTEKİ R. K. ŞİKAYETİNDE: 34 yaşındayım, olaylar olduğunda 30 yaşındaydım, 1 tane çocuğum 
vardı, şimdi 3 tane çocuğum var, ben mavi marmara gemisindeydim, gemiye İstanbul 'dan 
bindim, pasaport kontrolleri yapıldı, gemide ilk defa denenecek bir sistem vardı, biz yola çıktıktan 
sonra ilk sıkıntı ile karşılaştık, yayınımız gitti, tekrar sistemden görevlileri çağırdık, onlarda 
çözdüler, Antalya 'ya giderken şehitlerden 2 kişi bizimle beraberdi, Cevdet abi internet sistemini 
kurmak için vardı, basın mensubu olarak görevliydi, 600 kişi olacaktı gemide, bunların 
ihtiyaçlarının düzenlenmesi için Necdet gemide bulunuyordu, bizde canlı yayın sistemini 
kullanmak için bulunuyorduk, rejimiz vardı, kaptan köşkünün olduğu kattaydı, yayını kesmek için 
müdahale edeceklerini tahmin ediyorduk, ne kadar oraya geç müdahale ederlerse bizim 
yayınımızı o kadar geç keserler, olabilecek olanları dünyaya o kadar erken duyurabilecektik, olay 
akşamından önce gemide 3 kameralı canlı yayın sistemimiz vardı, ben canlı yayın yönetmenliği 
yapıyordum, güvenlik kameraları vardı, biz reji odasındaki bir ekranda izleyebiliyorduk, güvenlik 
kamerası kuramadığımız alanlar vardı gemide, o alanlarda da görüntü alabilmek için gönüllü 
arkadaşlarımız vardı, 5 tane arkadaş görevlendirildi, bir tanesi Furkan Doğan 'dı, kartlı kameralar 
verdik, direkt olarak sisteme alabileceğimiz kameralardı, geminin sağ ve sol kısmında pencereler 
vardı, içeri girmeleri mümkün olmadığı için bir şey olursa bize pencerelerden kameraları bize 
atacaklardı, bizde görüntüleri yayınlayacaktık, 5 arkadaş dışında çatıda görevli E. isimli 
arkadaşımız vardı, çatıya kurduğumuz sistemi de Ekrem yönetiyordu, olay gecesi tam saat olarak 
bilmiyorum ama 10-11 arası bizi sabote etmeye başladılar, aralıklarla yayın üzerinden sinyal 
bozucu frekanslar gönderiyorlardı, bizim yayınımız gidiyordu, ikaz üzerine bir müddet sonra 
yayınlar sabote edilmedi, yayına müdahale edildiğinde farklı bir yol izleyip izlemeyeceğimizi 
görmek için böyle bir şey yaptılar diye düşündük, sabah namazı civarında biz ilk görüntülerden 
zodyakları gördük, onlar ateş açarak gemiye yaklaşıyorlardı, herşeyi kameralardan izliyordum, Ü. 
beyde bahsetti, bizim kamera sistemleri dışında gemide bulunanlardan 300 kişide kamera vardı 
büyük ihtimal, 500 kişi de kendi telefonları ile görüntü çekmiş olsa gemide kör nokta diye bir şey 
yok, gemide kim nereye gitmiş ne almış bunların hepsi görünebilir, bunların hepsi İsrail 'in elinde, 
sadece mutfaktan çıkardıkları bıçaklar, geminin tamir malzemeleri ve Yemenli bir katılımcının 
hançer gibi bir bıçak vardı, İsrail 'in basın mensuplarına sunduğu hiçbir şey yok, biz yayının 
yapıldığı yerde farklı kameralardan 10-15 'e yakın farklı açılardan reji yapabiliyorduk, Furkan 
Doğan nerdeymiş, o nerdeymiş hepsini görebiliyorduk, gemide neler olduğunun hepsini 
görebilirler, 12 den sonra sabote olmadı, yayın sisteminin dışından bir de internete yayın 
vermeye düşünüyorduk, zodyakları gördükten sonra ve saldırı başladıktan sonra bizim yayınımız 
gitti, Ntv ve Cnn üzerinden geri dönüşü takip ediyorduk, yoksa biz boşa mı yayın veriyoruz diye 
düşündük, 3-4 tane televizyon üzerinden yayın vermeye çalışıyorduk, olay başladığında yayınımızı 
düşürdüklerinde yedek frekansa geçmedik önce internet üzerinden gidelim dedik, uydu gitmişti 
ama internet gitmemişti, o arada Cevdet abi geldi, biz ondan yayını internete aktarması için 
yardım istedik, 10 dakika bizim yanımızda kaldı, yayını aktardığını söyledi ve gitti, bir müddet 
sonra tekrar geldi, internette gitti dedi, benim yapabileceğim bir şey yok ben çıkıyorum, fotoğraf 
çekmeye çıkıyorum dedi ve çıktı, biz yedek frekansa geçtik fakat televizyonlarda geri dönüşümü 
göremiyorduk, yaralılar ve ölenler vardı, israil askerleri saldırıyorlardı ama bunların hiçbirini geri 
dönüşümden göremedik, acaba yedek frekansta sorun mu var diye tereddüte düştük, biz geminin 
kıç tarafını görebiliyorduk, diğer ara katlara çıkmamışlarda, en üst ve en alt kata çıkmışlardı israil 
askerleri, helikopterlerden görünüyordu, ateş açılıyordu, askerler indirme yapıyordu 
helikopterden, yaralılar ve ölenler vardı, bizim sisteme bağlanan ana kameralarda E. vardı 
kameraman, o da kolundan vurulmuştu, görüntülerde de vardır, basın mensubuydu, fakat onu da 
vurdular, bizim görüntüler de gidince çekiliyoruz denildiğinde, E. 'da zaten vurulmuştu, 5 kişilik 
gönüllü ekibin kameraları geldikçe biz görüntüleri sisteme atıyorduk, bir çok yaralı var, ortalık kan 
gölü, bunları versek mi vermesek mi diye düşündük çünkü aileleri izliyor sonuçta, ama yapacak bir 



şey yoktu, sürekli anonslar veriliyordu, görüntüleri vermek zorunda kaldık, uydu ile bizim bağımız 
kesildiği anda bir çoğunun o görüntülerde olmadığını gördük, buradaki kayıt edilen sistemlerde 
bunlar yok, Furkan 'da yukarıda şehit edilenlerden birisiydi, görüntü çekerken şehit edilmiş, en 
son biz tamamen gemiyi teslim ediyoruz, şehitlerimiz var, içeri çekiliyoruz denildiğinde içeri 
kamera kurup orada beklemeyi düşündük fakat yayınımız devam ediyor mu etmiyor mu 
bilmediğimiz için o riski almak istemedik, dışarı çıktık, kapıyı açtığımda hollerde kanlarla 
karşılaştım, kaptan köşküne doğru kan izleri vardı, erkeklerin olduğu ana salona indim, tamamen 
yaralılarla doluydu, öbür hole geçtim, acil müdahale yeri gibiydi, kan kokusunu hissettim, her 
taraf yoğun bir kan kokusuna bulanmıştı, müdahale edenler, bağıranlar, çağıranlar tam bir kaos 
anı gibiydi, bizim yanımızda telsizler vardı fakat o telsizden ben hiçbir israil anonsu duymadım, ne 
ingilizce ne arapça olarak duymadım, gemideki herkesi suçlu olarak görüyorlardı, ya da birilerinin 
organize ettiğini düşündülerse en azından anons geçmeleri gerekiyordu, ben böyle bir ikaz 
duymadım, ben çıkarken telsizi yanıma aldım, aşağı salona indiğimizde kaptan köşküne ve kazan 
dairesine seslendik, bizi duyan var mı diye, ses geldi, aşağıda çarkçıbaşı motorları durdurmuştu ve 
çalıştırmayı reddediyordu, çarkçıbaşının gemiyi çalıştırması için çocuğunun başına silah 
dayadıklarını söylemişti, A. Ö. söylemişti sanırım, böyle bir tehdit vardı zannedersem, sürekli 
camlardan silah doğrultuyorlardı, içeridekilere kapıları açmalarını söylüyorlardı, en son israilli bir 
milletvekili aracı oldu, ilk olarak yaralılar çıkarılıyordu, fakat ne sedye ne başka bir şey 
gönderiyorlardı, bazı kapıların sökülüp yaralıları onların üzerinde taşıdığımızı biliyorum, köpekler 
vardı, saldırıyorlardı, yürüyemeyen insanları yürümeye zorluyorlardı, biz kollarına girerek onları 
götürmeye çalıştık, bizi teslim aldıktan sonra herkes birbiri ile kopuyordu, herkesi farklı katlara 
koyuyorlardı, kimin nerede hangi katta olduğunu bilmiyorduk, motorların bir tanesi durdurulduğu 
halde tek motorla devam ediliyordu, Aşlot 'a indiğimizde 10-12 civarıydı, süreyi uzatmak için daha 
çok uluslararası karasularda yaptıklarını söylediler, belki Türkiye'den yardım gelir düşüncesi ile 
bunu yaptıklarını söylediler, fakat o gün böyle bir şey olmadı, biz gece 12 'de oraya vardık, 
psikolojimiz bozuldu, biz adalet istiyoruz, 4 yıldan beri bekliyoruz ve ben ilk defa ifade veriyorum, 
9 tane ölü var, 50 'ye yakın yaralı var, bu insanların bir kısmı komada, Uğur Süleyman Söylemez 
hala komada, biz tazminat derdinde değiliz, birilerinin bizden özür dilemesi de değil, sadece şu an 
israilin saldırıda gösterdiği titizliği, biz Türkiye 'den aynı titizliği bekliyoruz, mahkemeden de bunu 
bekliyoruz, biz hapishaneye atıldığımızda arkadaşların çoğundan haberdar değiliz, o hapishane 
filmlerdeki gibi bir hapishane, pencere bir orta alana açılıyor, pencerelerden birbirimize 
bağırıyorduk, şundan haberiniz var mı bundan haberiniz var mı diye, insanların yaşayıp 
yaşamadığını öğrenmek için oradan haberleşiyorduk, gemideki kamera görüntülerini istersek 
herşeyi görebiliriz, o insanların bu saldırıyı uluslararası sularda neye dayanarak yaptığını, bizi apar 
topar kendi hapishanelerine götürdüklerini, belgeleri hangi mantıkla imzalatmaya çalıştıklarını, siz 
israile gayrı meşru yollardan girdiniz diyerek bizi tehdit ediyorlar, orada tercüman var, bize 
ibranice bir belge imzalatmaya çalışıyor, ben konsolostuktan geliyorum, sizin için Türkiye 'den 
geldik, bana güvenmiyor musun diyor, benim onu imzalamam gerektiğini, imzalamazsam uzun 
yıllar sürecek bir mahkemeden bahsediyordu, hapishanede yaşadıklarımız da ayrı, dedi. 
Mahkeme Başkanı tarafından müştekiden soruldu: Ben sadece boş bir cüzdan aldım, pasaportum 
iade edilmedi, hiçbir şey imzalamadık, hapishaneye girdiğimizde de iç çamaşırımıza kadar yeniden 
verdiler, hiçbir şey almadık, avukatlarımız ile hiçbir görüşme yapamadık, büyük elçiden gelenler 
olmuş ancak ben kimseyle görüşemedim, başka ülkelerden gelenleri soranlar vardı ancak bize 
hiçbir şey söylenmedi, şikayetçiyim, davaya katılmak istiyorum, dedi. 
Bir kısım müdahiller vekili av. Y. Ş. 'nın talebi üzerine müştekiden soruldu: Ben görüntüler 
üzerinden her şeyi gördüm, olanları gördüm, ben çıktıktan sonra yaşananlar var, bana yapılan 
tutuklarken ve yaralıları götürürken vardı, köpeğin saldırması vardı, yaralayacak şekilde olmadı, 
verdiğimiz yaralıları karga tulumba alıyorlardı, yürümeye zorluyorlardı yaralıları, herkeste plastik 
kelepçe vardı, üstünüzü ararken darp ediliyorsunuz, ağır yaralı biri vardı, o kişi bizim yanımızda en 
üst katta oturuyordu, kanaması vardı ve elleri kelepçeliydi, insanlar kelepçenin çözülmesini 
istiyordu, yoğun itiraz üzerine ancak yapıyorlardı, kelepçeleri gevşetecekleri zaman kafaya çöp 
poşeti geçirip gevşetiyorlardı, tuvalete müsade edilmiyordu, tuvalette de kelepçeler 



çözülmüyordu, benim miktar param vardı, canlı yayın cihazlarımız, 3 tane kameramız, kendi 
eşyam olarak cüzdanım, pasaportum ve kimliğim alındı, dedi. 
Müdahiller Ö. Ş. E. ve A. E. vekili av. M. D. 'ın talebi üzerine müştekiden soruldu: İsim listelerini 
gördük, onun dışında benim bildiğim bir şey yoktur, dedi. 
MÜŞTEKİ A. H. ŞİKAYETİNDE: Mavi marmara gemisine binmiştim, biz gemiden dışarı çıkarıldık ve 
gemi polisler tarafından arandı, gemiye binerken pasaport kontrolleri yapılmıştı, gemiye binerken 
40 kişi farklı farklı görevlerdeydik, canlı yayın yapmak için gemiye binen kişiler arasındaydım, 
benim görevim gemideki reji odasında güvenlik kameralarını canlı yayına sunmak ve gemideki 
kişilerin çektikleri görüntüleri yayına aktarmaktı, Cevdet Kılıçlar ve Necdet arkadaşımız da o 
görevliler arasındaydı, Cevdet Kılıçlar Gazze 'ye ulaşmanın heyecanını çok yaşıyordu, 
götüreceğimiz hediyeleri ulaştırmanın heyecanını taşıyordu, Antalya 'ya vardık, daha sonra diğer 
gemilerden arkadaşlarımız zodyakların bize doğru yaklaştığının haberini verdiler, bizde yayın 
yapabilmek için tekrar dinlenmekte olan arkadaşlarımızı kaldırarak yayın yapmaya başladık, bizim 
oradaki bulunma amacımız gemide bulunan uluslararası bir çok gazeteci ile dünyaya iletişim 
sağlamak ve geminin gitme amacını ifade etmekti, ilk olarak yayına başladığımızda Cevdet Kılıçlar 
'ın şehit edildiği haberini aldığımızda arkadaşımız olduğu için duygusal olarak çok etkilendik ve 
yayına devam etmeye çalıştık, bir mukavemet ile karşılaşırsak dünyaya yayın yapmak ve kendimizi 
ifade etmek amacındaydık, çatışma sesleri ve bomba sesleri ile devam etti, 1-1.5 saat devam etti, 
bizi güvertelere almak üzere köpekleri üzerimize salarak bizi ite kaka ve kelepçeleyerek güverteye 
çıkardılar, benim ellerimi çok aşırı sıkarak ellerimi arkadan kelepçelediler, uzun süre elim kan 
toplamıştı, fakat ellerimi çözmediler, daha sonra çöp poşetini içindeki çöplerle birlikte kafama 
geçirerek ellerimi gevşettiler, şahit olduğum şey yaralı olan arkadaşların bile yaralı olduklarını 
gizlemesiydi, çünkü yaralılara daha çok işkence yapılıyordu, gece saat 12 'ye kadar su içmek, 
tuvalete gitmek gibi şeylerden yoksun bırakıldık, bizi indirdiklerinde askerler aracılığı ile tek tek 
aldılar ve uzun bir beklemenin ardından bizi sorguya aldılar, uzun süre göz altında kalacağımız ve 
yargılanacağımız söylendi, kendi irademiz ile israile gitmişiz gibi muamele gördük, sabaha karşı 
farklı farklı araçlarla bizi kalacağımız yere götürdüler, hapishanedeki uygulamaları arkadaşlar 
anlattılar, uykusuz kalıyorduk, ansızın gelip bağırıyorlardı, dedi. 
Mahkeme Başkanı tarafından müştekiden soruldu: Kamera ve fotoğraf makinem ile şahsi 
eşyalarımın hepsi kaldı, bir tek bir kaç parça eşya olan valizim geldi, geride kalan tüm eşyalarım 
geri gelmedi, pasaportum üzerimdeydi, alınmadı, şikayetçiyim, davaya katılmak istiyorum, dedi. 
MÜŞTEKİ E. B. ŞİKAYETİNDE: Ben gemiye Antalya'dan katıldım, canlı yayın amaçlı, yolculuk 
sırasında canlı yayınlar yapılıyordu bende onları çekiyordum, televizyonlarla canlı bağlantılar 
yapıyorduk, o gece sabaha kadar çalışmaya devam ettik, botların geldiği haberini aldık, bende 
kameramı aldım, ışıklarımız kesildi, jeneratör arıza yaptı, çok az ışığımız vardı, botlardan gelen 
askerleri görüntüledim, botlardan ateş ediliyordu, merdiven yanaştırmaya çalıştılar, merdivenin 
yanaştırılmasına engel olmaya çalışanlara ateş ediyorlardı, bende onları çekiyordum, botlardan 
asker çıkaramadılar, helikopterlerden kaptan köşkünün olduğu yere asker indirmeye çalıştılar, 
belli bir zaman geçtikten sonra askerler gemiye inmeye başladılar, yukarıyı boşalttıktan sonra 
inmeyi başarmışlar, askerlerden bir tanesi koridorda yatan görevlileri tekmeliyordu, bende onları 
görüntülüyordum, canlı yayın sürdüğü için ben çekime devam ediyordum, onları görüntülerken 
araya biri girdi, önüm karardı ve o esnada kolumdan vuruldum, kolumun arkasından kurşun 
çıkmış, yattım yere, bana bir şey çarptı sandım, vurulduğumu düşünmüyordum, arkadaşlar 
geldiler, baktılar kan var, ben o zaman anladım vurulduğumu, kalktım içeriye girdik, orada 
pansuman yaptılar, sonra ağrı kesici ilaç verdiler, ben bütün gece uyumamıştım, sonra 
uyumuşum, daha sonra kalktım hazırlandım, askerler beni ararken sert müdahale de bulundular, 
kolumdan yaralı olduğum halde arkamdan çok sıkı bir şekilde ellerimi kelepçelediler, sonra 
geminin arka alt güvertesinde yere çökerttiler, helikopter vardı deniz suyu üzerimize yağmur gibi 
geliyordu, kanamam vardı, sonra basın mensubu arkadaşlar kanamam olduğunu gördü, askere 
ingilizce olarak kanamam olduğunu söylediler, asker baktı kelepçemi çözdü, sonra kelepçelemedi, 
oturdum, daha sonra önden kelepçeledi, yere oturttular, helikopterle hastaneye götürmek üzere 
beni ayırdılar, iple helikoptere aldılar, arandım, telefonumu aldılar, telefonum geri gelmedi, sonra 



hastaneye götürüldük, hastanede ilk başta acilden giriş yaptık, sivil giyimli biri çırılçıplak soyup 
her yerime baktı, hastanede yatağa kelepçelendim, belgeler imzalatmaya çalıştılar, sorgulama 
yaptılar, imzalamayı reddettim, dna örneği alındı, parmak bastırdılar ayrı bir kağıda, bu belgenin 
sana ait olduğunun tespiti için diye söylendi bana, türkçe bilen bir asker tarafından, sonra 
kelepçelerimiz çözüldü, dedi. 
 Mahkeme Başkanı tarafından müştekiden soruldu: Sadece telefonum alındı, pasaport ve 
cüzdanım cebimdeydi zaten, tuvalete gitmek için sorunlar yaşadık hastanede, dalga geçiyorlardı, 
şikayetçiyim, davaya katılmak istiyorum, dedi. 
Bir kısım müdahiller vekili av. Y. Ş. 'nın talebi üzerine müştekiden soruldu: Beni vuranın 
kıyafetleri, kaskı ve gaz maskesi vardı, bana ateş eden asker ile aramızda yaklaşık 30 metre 
mesafe vardı, dedi. 
İddia Makamının talebi üzerine müştekiden soruldu: Zodyak botlarla gelirken paintball mermileri 
kullanılıyordu, gerçek mermi olup olmadığını bilmiyorum, fakat helikopterden gerçek mermilerle 
ateş ediliyordu, ben üst güvertede vuruldum sonra beni içeri götürdüler, aşağı yukarı 16 ay elimi 
kullanamadım, son 2 aydır fizik tedavi ile kullanmaya başlıyorum, dedi. 
MÜŞTEKİ D. K. ŞİKAYETİNDE: Ben filoda Defne Y gemisindeydim, Mavi Marmara 'da değildim, 
Mavi Marmara'nın arkasındaydık, ben kaptan köşkü denilen yerdeydim, saldırıdan 6 saat kadar 
önce devamlı tacizde bulundular, zodyaklar bize yakın mesafeden dönüp mavi marmaraya 
saldırdı, zodyaklar mavi marmaraya yaklaşırken patlama sesleri oldu, dumanlar çıkıyordu, bir 
anda helikopterler belirlendi, helikopterlerden gerçek mermi atıldığını gördük, namludan çıkan 
ateşleri net olarak görüyorduk, zodyaklar sadece ilgi çekmekti, yukarıdan da sürekli ateş 
ediliyordu, her patlamada yoğun bir duman çıkıyordu, 2 saat falan sürdü bu olay, mavi marmara 
görüş alanımızdan çıktı, bu süre içerisinde telsizlerden sürekli mavi marmaranın içerisinde olanları 
dinliyorduk, yaralılarımız var, şehitlerimiz var, can kaybımız çok, belli katlar söyleniyordu, buraya 
acil doktor lazım, her taraf kan gölü gibi telsizlerden bunları duyduk, biz ne yapacağımızı 
bilmiyorduk, bizim gemimize de helikopterle askerleri indirmeye başladılar, ilk etapta arbede 
yaşanmadı, 4 saat boyunca bizi güvertede tuttular daha sonra içeriye aldılar, toplam 20 kişi olarak 
gemide bir odadaydık, yemek yememize, ihtiyaçlarımızı görmemize müsade etmediler, tuvalete 
gidiyorsak kapıyı kapatmıyorlardı, bunları kabul etmediğimiz zaman tartışmalar yaşandı, bir süre 
sonra Aşlot 'a yanaştık, sonra bizi çadırlara aldılar, askerler oradaydı, karşımızda masada oturan 
bir israilli, onun yanında başka biri daha vardı, beni konsolosluk görevlendirdi, şu ifadelere imza 
atacaksınız dedi, belgelerde ibranice ve ingilizce şeyler yazıyordu, ben bunları imzalamam, dedi, 
eğer bu kağıtlara imza atmazsanız çok büyük işkencelerden geçeceksiniz, 17 gün duracaksınız, 
ondan sonra sizi mahkemeye çıkartacaklar, hapishanelerde kalacaksınız dedi, bende 
konsolosluktan değil misin dedim, biz gönüllüyüz, yahudiyim, dedi, kağıdı imzalamadım, daha 
sonra bizi bir otobüse götürdüler, otobüsün içerisinde aşağı yukarı 40-45 dakika bekledik, içerisi 
buzhane gibiydi, oradan oraya dolaştırdılar, çadıra sokuyorlar, elbiselerimizi çıkartıyorlar, dalga 
geçiyorlardı, x-ray cihazından geçerken üzerimizdeki bütün eşyaları alıyorlardı, bütün eşyalarımı 
çıkarttım, askerlerin gemiden inen arkadaşların ceplerinden çıkan paraları bir kısım askerler 
ceplerine koyuyordu, onu görünce ben cebimden çıkarttığım paramı elime aldım, dedi koy 
problem yok dedi, cebine para koyan askeri oradan çıkarttılar, üst aramasında masaya konulan 
değerli eşyaları ceplerine koyuyorlardı, farklı çadırlara götürüyorlardı, sürekli elbiselerimizi 
soyuyorlardı, ceza evine gittik, çorap ve atlet türü eşyalar verdiler, banyolara götürdüler, 
banyoların kapıları yoktu, hemen önünde kamera vardı, üzerinizdeki eşyaları çıkartın banyo 
yapacaksınız dediler, bizde kabul etmedik, banyo etmeden hücreye giremezsiniz dediler, biz de 
herşeyi çıkartmayacak şekilde banyomuzu yaptık, hücreye geçtik, sosyal haklarımız verilmedi, 
yaralılara müdahale edilmedi, çıkacağımız günün akşamı otobüslere aldılar, hava alanında 4 kere 
kavgaya karıştım, sürekli taciz oluyordu, bir arkadaşımız kalabalığın dışında gezdiği anda asker 
gelip diz atıyor, dipçikle vuruyordu, üstlerine saldırıyorlardı, birden silahla vuruyorlardı, tekme 
atıp hakaret ediyorlardı, daha sonra uçağa bindik, Türkiye 'ye döndük, bu arada aklıma gelen bir 
şey daha var, ben gemideyken yanaşırken bizi halat atmaya çıkarttılar, halatı attık, dönerken 
yanımda Karaoğlan Gluyev diye bir gemici vardı, yerde anahtar gördü, anahtarı eline aldı, 



koridorda asker vardı, asker ibranice bir şeyler söyledi, bende ibranice anlamıyorsun boşver 
dedim, yanımızda olan asker ise o anahtarları şu odaya bırakmanızı söyledi size dedi, bunu türkçe 
olarak bize o asker tercüme etti, biz bakınca bir anda asker açık verdiğini anladı kaçtı, bir ara 
yemekhane de otururken o asker denk geldi, ben lavaboya gitmek istedim, peşimden geldi, 
nerelisin diye sordum, istanbul şişli'den olduğunu söyledi, diğer bir askeri gösterdi o da izmirli 
dedi, izmirli olan asker buna bağırdı neden kimliğimizi açık ediyorsun ya gelip bizi bulurlarsa dedi, 
bende güldüm ve Türkiye 'de yaşıyorsunuz ve burada operasyona mı katılıyorsunuz dedim, daha 
sonra da bunları görmedim, dedi. 
Mahkeme Başkanı tarafından müştekiden soruldu: Ben yaralanmadım, kelepçelenmedim, 
çantamda 3.000 dolar ve 500 TL para, telefon, laptop 'um alındı, kimliğim ve ehliyetim geri geldi, 
kredi kartlarım gelmedi, pasaportum gelmedi, şikayetçiyim ve davaya katılmak istiyorum, sanıklar 
hakkında tutuklama kararı verilmesini talep ediyorum, dedi. 
Bir kısım müdahiller vekili av. Ö. K. 'nin talebi üzerine müştekiden soruldu: Sırf acı çektirmek için 
bizi dipçikle vurdular, bizi havaalanında bir yere sıkıştırmış gibilerdi, aramızda camekan olan bir 
yer vardı, biz camın arkasındaydık, merdivene insanları yatırıp tekmeleyerek tüfeklerle vurdular, 
bunları yapan askerlerdi, biz camlara vuruyorduk, oturmaktan sıkılıp yürümeye başlandığında 
direk tüfekle vuruyorlardı, yeter ki bir kişi yalnız başına kalabalığın başına çıksın hemen başına 
toplanıp dövüyorlardı, yaklaşabildikleri herkese bunları yapıyorlardı sürekli olarak, bunları 
yapanlar üniformalı askerlerdi, yaralananlar vardı, tıbbi olarak yardım edilmedi, yunan bir 
vatandaşı ciddi şekilde dövdüler, vücudunda kırıklar vardı, fakat müdahale edilmedi, buraya 
geldiğimizde müdahale edildi, dedi. 
Bir kısım müdahiller vekili av. Y. Ş. 'nın talebi üzerine müştekiden soruldu: Şişli ve İzmir 'li 
olduğunu söyleyen askerleri maskeli olarak görürsem tanırım, bizim bulunduğumuz gemide ateş 
edilmedi, indiler, darp niyetleri vardı ancak biz küme halinde durduk, dedi. 
MÜŞTEKİ A. Ö. ŞİKAYETİNDE: Ben filoya Gazze gemisinde katıldım, mavi marmarada ki olayları 
dışarıdan gördüm, olay sabahı namaz vaktiydi, biz mavi marmaranın arkasından gidiyorduk, 
arkadan zodyak botlar gelmeye başladı bize geldiğini düşündük çünkü bizim gemi kargo 
gemisiydi, bizim yanımızdan süratle geçtiler, mavi marmaraya doğru ateş ederek gidiyorlardı, 
şiddetli patlamalar gördük, duman kapladı uzaktan görebiliyorduk, gemiyi batıracaklar sandık, 
200-300 metre mesafe vardı, bu şekilde 2 saat devam etti, bizim gemimize zodyaklarla köpeklerle 
geldiler, biz 20-22 kişiydik personel dahi, vakıf çalışanları ile gemi personellerini ayırdılar, hepsini 
odaya kapattılar, bizleri zorla yemekhaneye sıkıştırdılar, tuvalete gitmeye izin vermiyorlardı, asker 
eşliğinde izin veriyorlardı, silahlı askerler bekliyordu, bir odaya aldılar, üstümüzü aradılar, bütün 
malzemelerimizi aldılar, vermediğimiz zaman darp ediliyorduk, vereceksin diye, bütün herşeyimizi 
aldılar, içlerinden bir asker türkçe olarak bu aldıklarımızın hepsini eğer geri dönecek olursanız size 
geri vereceğiz, rahat olun dedi, başka yerde sakladığınız malzeme varsa bunları da verin dedi, 
herşeyimizi aldılar, Aşlot limanına ilk giden biz olduk, limana yanaştığımızda bizi nasıl 
indireceklerini aralarında tartışıyorlardı, 250-300 kişi kadar yaşları 7-8 civarı olan o boylarda 
çocukları dizmişlerdi, başlarında 5-6 tane adam onlara bizi izletiyorlardı, sorgulama süreci başladı, 
sürekli olarak üst araması, çadırdan çadıra geçerken bile çırılçıplak soyarak üstümüzü arıyorlardı, 
o masadan bu masaya derken aynı muameleyi yaşıyorduk, mavi marmara ve defne gemisi 
gelmemişti bunlar olurken, nereli olduğunu hatırlamadığım yabancı bir arkadaş bağırmaya 
başladı, ingilizce konuşuyordu, 3-4 tane asker çok fena bir şekilde saldırdılar ona, sürükleyerek 
götürdüler, tercüman getirmişlerdi gemi kaptanı olduğunu söylüyordu, yardım amaçlı geldiğini 
söylüyordu, bir kağıt gösterdi bu kağıdı imzalarsan sizi arabaya koyup havaalanına götürecekler 
oradan da evinize gideceksiniz dedi, eğer imzalamazsanız en az 5 yıl zindanda kalıp işkence 
göreceksin dedi, koynunda yahudi simgeli bir kolyesi de vardı, kendisine inanmadım ve 
imzalamadım, beni farklı bir araca koydular, aşağı yukarı 4-5 saat aracın içinde soğukta 
beklettiler, daha sonra ceza evi süreci başladı, 3-4 kere aynı soruyla muhatap oldum, hücreden 
çıkartıp bir yere oturturyorlardı, türkçe bilen biri gelip intihar etmeyi düşünüyor musun diye 
sordu, aralıklarla bu devam etti, yan tarafımızda italyan ya da yunan katılımcılar vardı, bunları çok 
şiddetli dövdüler, bu arkadaşlara karşı ciddi anlamda şiddet uyguladılar, şahsıma bunlar 



yapılmadı, 2-3 gün sonra havaalanına geçtik, insanları kavga etmek için tahrik ediyorlardı, bir tane 
adamı gördüm, dipçiklerle çok ciddi şekilde dövdüler, alıp götürdüler onu, kim olduğunu 
hatırlamadığım bir arkadaştı, sonradan ne olduğu hakkında bilgim ve görgüm yoktur, 500 dolar ve 
200 TL param vardı, telefonlarım, bilgisayarım, çantam alındı, bunlardan sadece kimliğim, 
ehliyetim ve pasaportum geri geldi, başka bir şey geri gelmedi, bu süre içerisinde hiç 
kelepçelendim, şikayetçiyim, davaya katılmak istiyorum, sanıkların tutuklanmalarını talep 
ediyorum, dedi. 
Müdahiller Ö. Ş. E. ve A. Ermiş vekili av. M. D. 'ın talebi üzerine müştekiden soruldu: Pasaportum 
yanımdaydı hiç almadılar, kimliğim ve ehliyetim 2 ya da 3 ay sonra eşyalar ile birlikte geri 
gönderildi, dedi. 
Bir kısım müdahiller vekili av. Y. Ş. 'nın talebi üzerine müştekiden soruldu: Eşyalarımı vermek 
istemedim, darp edildim, bir odada sadece bir kişi ve 5-6 tane asker vardı zorla istiyorlardı, türkçe 
olarak konuşan bu paraları İsrail 'den eğer çıkarsanız geri alacaksınız, dendi, dedi. 
MÜŞTEKİ F. K. ŞİKAYETİNDE: Ben mavi marmara gemisine tüketiciler birliği yönetim kurulu üyesi 
sıfatı ile katılmıştım, olay saatinden itibaren ben yaşadıklarımı anlatmak istiyorum, oturduğum 
yerde dolu yağarcasına gemiye doğru sesler gelmeye başladı, bende kamera vardı, kayıt almak 
istedim, geminin ön tarafındaki güverteye çıktı, dışarıdan bize yoğun şekilde ateş açıldığını 
gördüm, bazı arkadaşların güvertenin ön tarafında yoğun bir şekilde bomba ve ateş altında 
kaldıklarını gördüm, çok sayıda arkadaşın orada yaralandığını gözlerimle gördüm, bir tanesinin 
içeriye zar zor alındığını gördüm, geminin içinde bağırıp çağırma sesleri vardı, ben ön tarafa 
gittiğimde bir abimizin beyninden yaralandığını ve beyninin yarısının dışarıda olduğunu ve 
tamponla kan kaybının önlenmesi için kapattıklarını gördüm, zaman geçtikçe bazı 
arkadaşlarımızın yukarıdan aşağıya cesetlerinin geldiğine şahit oldum, 3 tane asker esir alınmıştı, 
bunları bir arkadaşımız teslim etmeye giderken bu arkadaşa bile silahla saldırdıklarını, vücudunda 
kurşun sıyrıkları ile döndüğünü gördüm, iyi niyetimize rağmen onların haince saldırıları devam 
ediyordu, bir müddet sonra bizi yukarı çıkarıp ellerimizi kelepçelediler, önümde bir yaşlı amca 
vardı, arkadan ellerini kelepçelemişlerdi, elleri çok yoğun bir şekilde kan toplamaya başlamıştı, bir 
bayan arkadaş yaşlı amcanın durumundan haberdar olup askere söyledi, asker kamayı çıkartıp 
ellerinde toplanan kana bıçağın ucunu soktu ve kanın üstümüze akmaya başladığını gördüm, ben 
dayanamayacağıma bel fıtığı olduğumu söylediğim halde beni yarım saat sonra banka oturttular, 
gün ışımıştı, etrafa baktım, 19 taneye yakın savaş gemisi ve zodyaklar vardı, sanki bir savaş 
içerisindeydik, yukarıda yaralı arkadaşları taşımak için sedye götürdükleri halde arkadaşlarımızı 
battaniyeye koyup kan içerisinde geldiklerini gördüm, tekrar bizim ellerimizi kelepçeleyip aşağıya 
indirdiler, limana götürdüklerinde beni gemiden alıp çıkaracakları zaman beni darp ederek 
geminin kapısına getirerek küstahça sanki bir av yakalamışçasına 10-15 tane asker benimle resim 
çektirdiler, bizi çadıra aldıklarında iki yerde resimler ve parmak izim alındı, ceza evine götürdüler, 
çiğ kabak ve çiğ dolma biber yedirdiler, havaalanına getirdiler, banklar boş olduğu halde yan yana 
oturduk, bir müddet sonra kipalı asker grubu geldi, bana oradan kalkacaksın dedi, biz hümanistiz 
size yer vericez dedi, o da ben talibanım dedi, bazı evraklar vardı imzalamamızı istediler, 
imzalamadım, çıkış noktasında pasaport ve gözlüklerimi verdiler, 2 tane fotoğraf makinem vardı, 
bir tanesini gazeteciler sendikasına gelen ürünler arasından aldım, şikayetçiyim, davaya katılmak 
istiyorum, dedi. 
Müdahil F. K. vekili av. K. K. 'ın talebi üzerine müştekiden soruldu: Olayın etkisi geldiğimiz gün bizi 
adli tıpta psikolojik durumumuz için ifadelerimiz alındı, aradan bir müddet sonra Bakırköy ruh ve 
sinir hastalıkları hastanesinde muayenemiz yapıldı, kendi ailemde bile bir şeyi ifade etmeye 
çalıştığımda bile kafayı yemiş gibi hissediyorum, iş yerinde bile hakir olarak görüldüğümüzü 
sanıyorum, psikolojik etkisini hala taşıyorum, şehit olanlardan İbrahim abi ve diğer arkadaşlardan 
beraber resim çektirdiğimiz arkadaşlar vardı, hepsini tanıyorum, Furkan kardeşimiz, Antalya 'dan 
tanıştığımız Fahrettin abi ve İbrahim amca vardı, dedi. 
MÜŞTEKİ V. S. ŞİKAYETİNDE: Mavi marmara gemisindeydim, Antalya 'dan gemiye katıldım, bir çok 
şey söylendi, çokça anlatıldı herşey, gemide sancakta arka taraftaydık, olay başladığı zaman 
namaz hazırlığı yapıyorduk, zodyakların yaklaştığını söylediler, silah sesleri, gaz bombalarının 



atılmasını yaşadık, yukarıdan helikopterlerle askerlerin indirildiği haberi geldi, yukarı çıktık, yukarı 
çıkınca silahlardan çıkan lazerler üzerimizdeydi, bir arkadaşın cesedi yanımızdan geçti, yaşadığımız 
fiili olarak gemide teslim olma noktasında 2 asker salondan dışarı çıkarken çapraz silah tutuyordu, 
onların arasından çıkarken üstümüz arandı, kuranı kerim, 1700 dolar, flash bellek, resmi bilgiler 
olan flash bellekti, onu aldılar, esansımı aldılar, bizi bir yerden bir yere götürürken Kıbrıs 
vatandaşı bir arkadaş vardı, köpeklerin ona saldırdığı anda bizde oradaydık, gemiden aşağı 
inerken fiziki olarak üstümüz tamamen çıplaktı, elleriyle vücudumuzu aradılar, derimizin altında 
bir şey var mı gibi aradılar, masadan masaya geçtikçe sorgu ve arama yapıldı, bir yerden bir yere 
naklederken beraber hareket eden kişiler ayrılmış oldu, 2 kişi arkadan alıyorlar, sürekli dağıtarak 
alıyorlardı, hapishane sürecinde banyo mevzuları, aynı şeyleri biz de yaşadık, gemide mümkün 
olduğunca bir şeyler içmemeye çalıştık tuvalete gidip rencide olmamak için, yemek yemedim ve 
su içmedim, hava alanındaki arkadaşların başına gelenleri biz de gördük, sanırım küçük bir 
şarapnel parçası gibi bir parça hala elimde mevcuttur, dedi. 
Mahkeme Başkanı tarafından müştekiden soruldu: Şikayetçiyim, davaya katılmak istiyorum, 
pasaportum üzerimdeydi, üzerimizde olan şeyleri aldılar geri alamadık, dedi. 
MÜŞTEKİ G. Y. ŞİKAYETİNDE: Mavi Marmaranın Sarayburnu 'ndan beri ne şekilde ne amaçlı 
gittiğini biliyordum, Antalya 'dan diğer yolcuları aldık, gece geç vakitlerde baskın olabileceğine 
dair duyumlar aldık, botlar direk bizim mavi marmaraya doğru geliyorlardı, makine de arıza 
olmuştu beni aşağı çağırdılar, bu arada helikopter ile gemiye girmeye başladılar, vurulanlar oldu, 
makine odasında alarm verilmeye başlandı, elektrikçi bir arkadaşımı kabloları kesti, gaz vardı 
çünkü, ellerimizi bağladılar, arkadan bağladılar, üstümde 15-20 tane lazer dolaştığını gördüm, 
şapkamı önüme koyarak askerlerin arasından tekme tokat çıkarıldık, yere oturduk, belli bir 
müddet sonra kapalı salonlara aldılar, içerisi sıcaktı, sonra limana yanaştık, askerler kolumuza 
girerek, resim, parmak izi aldılar, soğuk ceza evi arabalarına koyarak nakil olduk, ceza evinde 
arkadaşların dedikleri oldu, dedi. 
Mahkeme Başkanı tarafından müştekiden soruldu: Şikayetçiyim, davaya katılmak istiyorum, 
telefonum ve bir miktar param alındı, pasaportum üzerimdeydi, kredi kartım geri gelmedi, 
davanın bir an önce sonuçlanmasını istiyorum, dedi. 
Müşteki D. K. vekili av. A. A. D.'in celse arasında vermiş olduğu dilekçesi okundu. 
Bir kısım katılanlar vekili av…. , mağdur A. A. vekili av. N. K.'ınn celse arasında vermiş oldukları 
dilekçeleri okundu. 
Müdahiller O. K. ve Ş. A. vekilleri av. M. D., Av. F. C. dilekçeleri okundu. 
Müştekiler E. Ç., M. K. E. vekili av. O. Ü. dilekçesi okundu. 
Müşteki  S. İ. vekili av. A. Ş. T.'ın celse arasında verdiği dilekçesi okundu. 
Bir önceki celse 2 nolu ara karar gereği adres tespitleri istenilen müştekiler E. G., S. Ç. 'ın 
adreslerinin tespitleri için yazılan yazılara cevap yok. 
Bir önceki celse 5 nolu ara karar gereği müşteki M. D.'nin bugüne kadar müracaatı olmadığı için 
adli tıp kurumuna rapor için gönderilemediği görüldü. 
Bir önceki celse 8 nolu ara karar gereği Adalet Bakanlığı Uluslararası Hukuk ve Dışilişkiler Genel 
Müdürlüğüne yazılan yazıya 17.12.2013 tarihli verilen cevapta akibet sorma yazımızın Dişişleri 
Bakanlığına gönderildiği, cevap geldiğinde bildirileceğinin yazılı olduğu görüldü. 
Geçen celse 9 nolu ara karar gereğince Emniyet Genel Müdürlüğüne yazılan yazıya 17.01.2014 
tarihli verilen cevapta İsrail İnterpolü Nezdinde gereğine tevessül edildiği, cevap geldiğinde bilgi 
verileceğinin yazılı olduğu görüldü. 
Müşteki Z. K.'nın 10.06.2013 tarihli dilekçesi ekinde kendisine ait bir kısım raporlar sunduğu 
görüldü. 
Sanık Avislay Levi müdafii av. M. K. A.'ın mazeret dilekçesi vermiş olduğu görüldü. 
Müşteki S. İ. vekili av. A. K.'ın 4 sayfadan ibaret vekaletname ekli dilekçesi alındı, dosyaya 
konuldu, okundu. 
Müşteki vekili av. C. T.'ın 3 sayfadan ibaret dilekçe verdiği görüldü, alındı, okundu, dosyaya 
konuldu. 



Müştekiler vekili av. O. Ü.'nün 5 sayfadan ibaret dilekçe verdiği görüldü, okundu, dosyasına 
konuldu. 
müşteki vekili av. F. C.'ın 18.03.2014 havale tarihli 2 sayfadan ibaret dilekçe verdiği görüldü, 
okundu. 
Müşteki vekili av. N. K.'nın 24.03.2014 havale tarihli 10 sayfadan ibaret dilekçe verdiği görüldü, 
okundu, dosyasına konuldu. 
Bir kısım müdahil vekili Av. Ö. K. söz aldı; TCK 'nun 77. Maddesinde belitrilen sistematik işkence 
suçunu birlikte ve ayrı ayrı işledikleri, emrinde bulunan askerlere işlettikleri, azmettirdikleri, 
amaçsızca ve sadece kişilere acı çektirmek maksadıyla eziyet ettikleri, etraftan bakan ve 
seyredenlerin bu insanları aşağılayıcı ve küçümseyici gözlerle bakmakla neden oldukları ve bu 
suretle sistematik işkence suç tipinden haklarında tutuklama kararı çıkartılmasını, daha önce 
yapılan işlemlerin bir türlü sonuçlanmaması nedeniyle idari işlemlerin hızlandırılması, akıbetinin 
sorulması ve bu kişilerin ülkedeki ve ülke ve dışındaki mal varlıklarına tedbir konulması, Avrupa 
İnsan Hakları Sözleşmesinin uygulanarak sanıkların bu salonda hazır bulundurulmaları hususunu 
talep ediyorum, dedi. 
Müdahiller Ö. Ş. E. ve A. E. vekili av. M. D. söz aldı; Daha önce 14 adet dilekçe verdik, kırmızı 
bülten çıkartılması, sanıkların mal varlıklarına el konulması gibi, bu kararımızı yineliyoruz, çünkü 
17 aralıktan sonra istihbarat içine sızmış paralel terör örgütü tarafından israil makamlarına 
sızdırılmış bilgiler hususu konusunda bir inceleme başlatılması, bunun için ceza usul 
kanunumuzda yeterli şüpheye bizi götüren müvekkilim Ö. Ş. E. 'e 2 ay sonra Türkiye 'de 
hazineden aylık alan polisler tarafından pasaportu teslim edilirken, Ö. hanım soruyor 
pasaportumu kim getirdi diye, karıştırmayın can güvenliğiniz tehlikede, bu noktada bunlarla iş 
birliği içerisinde olup, devlet içerisinde paralel örgüt olması konusunda C.Başkanlığı devlet 
denetleme kurulu tarafından gerekli incelemenin başlatılmasını talep ediyoruz, diğer meslektaşım 
Ömer beyin taleplerine katılıyorum, dedi. 
Bir kısım müdahiller vekili av. C. T. söz aldı; Bende dilekçemi yazılı olarak mahkemenize 
sunuyorum, sanıklara mahkemeniz tarafından tebligatlar gönderildi, ulaştığına dair dosyaya yazı 
cevabı gelmiştir, Cidas sözleşmesine göre öncelikle kaçaklık tespiti yapılması gerekmektedir, 
sanıklar duruşmaya gelmemişler, mazeret bildirmemişlerdir, CMK 245 maddesine istinaden ve 
248/5 maddesine göre tutuklama kararı verilmesi gerekir, kırmızı bülten için interpole 
gönderilmesi için yeterli gerekçeler vardır, suçlama maddelerinin bu kararda belirtilmesini talep 
ediyoruz, CMK 247 ve 248 maddesi kapsamında sanıkların kaçak durumda oldukları 
anlaşıldığından, duruşmaya mazeret bildirmeksizin gelmediklerinden dolayı haklarında tutuklama 
kararı verilmesi ve interpole gönderilmesini talep ediyorum, dedi. 
Bir kısım müdahiller vekili av. B. T. söz aldı; Yakalama talebini aynı şekilde yineliyorum, İsrail ile 
Türkiye arasında olacak bir anlaşma ile bu davanın düşeceği şeklinde bir takım söylentiler medya 
ile paylaşılmaktadır, bu kamu davasının bitirilmesi için bir karar verilmesi gerekir, bu durum söz 
konusu değildir, bu söylentileri söyleyerek TCK 288 maddesi kapsamında bu şahıslar adil 
yargılamayı etkilemeye teşebbüs etmektedir, mahkemenizi etkilemeyi teşebbüs eden bu şahıslar 
hakkında C.Başsavcılığına suç duyurusunda bulunulmasını talep ediyoruz, dedi. 
Bir kısım müdahil vekili av. U. Y. söz aldı; Bütün herkesin gözü bu mahkemeden sanıklar hakkında 
çıkacak yakalama kararındadır, bu nedenlerle meslektaşlarımın taleplerine aynen katılıyoruz, 
sanıkların buraya getirilmesini istiyoruz, taleplerimizi yineliyoruz, dedi. 
Müdahil D. K. vekili av. Av. A. D. söz aldı; 19 Mart tarihinde sunduğumuz ayrıntılı dilekçemizi 
tekrar ediyoruz, sanıklar hakkında yakalama kararı verilmesini, sanıkların sözleşme gereği Türkiye 
'ye iadesini, kırmızı bülten çıkartılması suretiyle interpole yakalama kararı gönderilmesini talep 
ediyoruz, dedi. 
Bir kısım müdahil vekili av. K. K. söz aldı; Meslektaşlarımın beyanlarına katılıyorum, adil yargılama 
açısından makul süre de göz önünde bulundurularak daha hızlı bir şekilde işlemlerin 
yürütülmesini talep ediyoruz, dedi. 
GEREĞİ GÖRÜŞÜLDÜ İSTEM GİBİ: 
1-Müştekiler E. G. Ö. ve S. Ç.'ın adreslerinin tespiti için yazılan yazıların akibetlerinin sorulmasına, 



2-Adresleri tespit edilen müştekiler E. K.'ın tespit edilen …  adresine talimat yazılmasına, 
3-Müşteki İ. A.'nun adresinin tespiti için yeniden bu kez D. İl Jandarma Komutanlığından 
sorulması için yazı yazılmasına, 
4-Müşteki Y. Ç.'ın tespit edilen … adresinden davetiye ile celbine,  
Bu celse hazır bulunmayan müştekiler E. S. ve U. S.'in de davetiye ile adreslerinden celbine, 
5-Müşteki T. K.'un dosyada bilinen tüm adreslerinden sorulmak suretiyle yeni taşındığı adresinin 
tespiti için yazı yazılmasına, 
6-Müşteki M. D. mahkememize müracaat ettiğinde gözünde kalıcı hasar olup olmadığı konusunda 
raporunun aldırılması için Adli Tıp Kurumuna gönderilmesine, 
7-Geçen celse 9 nolu ara karar gereğince Emniyet Genel Müdürlüğüne yazılan yazı cevabının 
beklenilmesine, yazımız akibetinin sorulmasına, 
8-Uluslararası istinabe yoluyla mahkememizce sanıklar adına çıkartılan tebligatların sanıklara 
bizzat yapılıp yapılmadığına ilişkin evrakın Adalet Bakanlığı Uluslararası Hukuk ve Dış İlişkiler 
Genel Müdürlüğü aracılığıyla dosyaya gönderilmesi için yazılan yazının akibetinin beklenilmesine, 
9-Bu celse dinlenen müştekiler … suçtan zarar görme ihtimallerine binaen davaya katılmalarına, 
10-Bu celse dilekçe bırakıp gitmiş bulunan ve katılma talebinde bulunan Ş. G.'ın suçtan zarar 
görme ihtimaline binaen davaya katılmasına, 
11-Katılanlar Ö. Ş. ve A. Ş. vekili av. M. D.'ın bu celse yapmış olduğu talepleri ile ilgili olarak bahse 
konu taleplerin, dosyamız ile ilgisinin bulunmadığı ve katılanlar vekilinin taleplerini doğrudan ilgili 
makamlara kendisinin iletebileceği gözetilerek bu konudaki taleplerin reddine, 
12-Bir kısım müdahiller vekili Av. B. T.'ın mahkemeyi etkilemeye yönelik söylem ve yayınlarda 
bulunan kişiler hakkında suç duyurusunda bulunulmasına ilişkin talebi ile ilgili olarak 
mahkememizce bu konuda karar verilmesine yer olmadığına, ilgili mercilere müracaatı hususunda 
muhtariyetine, 
13-Sanıklara Tebligatın bizzat yapılıp yapılmadığının henüz belirlenememiş olması ve tebligat 
yapıldığına dair dosyaya gelen bir evrakın bulunmaması nedeniyle sanıklar hakkında yakalama 
çıkarılmasına, haklarında kırmızı bülten düzenlenmesine, mal varlıklarına el konulmasına ve 
iadelerinin istenmesine ilişkin taleplerin Emniyet Genel Müdürlüğü ve Adalet Bakanlığı 
Uluslararası Hukuk ve Dışilişkiler Genel Müdürlüğüne yazılan yazı cevapları geldikten sonra 
değerlendirilmesine, 
14-Bir kısım müdahil vekillerinin Mavi Marmara gemisinde keşif yapılmasına ilişkin taleplerin  bu 
aşamada dosyaya esaslı bir katkısı olmayacağından reddine, 
15-Duruşma günü adliyede bulunan büyük duruşma salonunun mahkememize tahsis edilmesi için 
İdari İşler Müdürlüğü'ne yazı yazılmasına, 
Duruşmanın bu nedenle 26.05.2014 saat 10:00'a bırakılmasına oybirliği ile karar 
verildi.27.03.2014 
 


